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Interoelacia

w imieniu mieszka6c6w wrocrawka, zwracam siq z prosba o przeanarizowanie mozriwosci
likwidacji linii nr 6 Miejskiego przedsiqbiorstwa Komunikacji sp. z o.o. we wrocrawku izastapienrepolqczenia ze szpitarem Miejskim poprzez reaktywacje rinii nr 5 uwzgredniaiac trase: wqgrowa,
Kaliska, Zbiegniewskiei, Robotnicza, Kapiturna, obwodowa, wieniecka (w obydwu kierunkach trasyl.w sytuacji kiedy Mieszkarlcy osiedla Poludnie poprzez likwidacjq linii nr 11 zostali pozbawieni
dojazdu do szpitara (zwfaszcza z tzw, Jednostki E), reaktywacja rinii nr 5 kojarzqcej siq z tym dojazdem(zwlaszcza osobom starszym) ma ogromne znaczenie. Nie bez znaczenia jest r6wnie2 czas doiazdu.


